

Dover American International School
Message to Parents
Coronavirus
Update April 22 2020
Message Seven

Parent Feedback concerning On-Line Learning

Since on-line learning began, DAIS Vice-Principals and their supervisors have been making random calls to parents concerning the service they are experiencing. Each division contacts five parents randomly each week and asks three questions:

- Stop – Concerning on-line learning what would you like DAIS to stop doing?
- Start – Concerning on-line learning what would you like DAIS to start doing that is not being addressed?
- Continue – Concerning on-line learning what would you like DAIS to continue doing (what are we doing well)?

Feedback this week continues to be positive. Some comments we have received and will be responding to are as follows:

- Hours for the lessons should be adjusted for Ramadan – Beginning April 25th, school hours will be from 10:30 a.m. to 2:30 p.m.
- Students are feeling overwhelmed with the amount of homework and classroom assignments – Assignments will be adjusted the week of April 21st.
- Google Classroom should be used throughout the grades after students return to the school building – The administration will be examining this suggestion and most likely will begin using Google Classroom in all divisions of the school.
- Parents enjoy the personal video lessons being created by teachers as well Zoom sessions have provided excellent contact between student and teacher.

Thank you for your feedback. Each week our Vice-Principals will continue making random calls to our parents ensuring regular communication on how we are meeting our students needs.

Semester 2 and Term 4 Assessments

Special Note: - No new material or quizzes after May 17th 2020. The week of May 17th to May 21st is to be used to gather first drafts of the projects, missing assignments and quiz 'do overs'

Term 4 Assessment – (Elementary, Middle School and High School) - This will be completed using the assignments that students are required to submit on-line, small projects and quizzes. It is important student meet all posted deadlines.

High School

Grade 12 Exams – During the week of April 21, grade 12 students will receive an outline for multi-discipline year end project. This project will require students to apply the various concepts in Science, Mathematics, English, History and selected elective subjects that have been taught through this academic year.

- Draft for the multi-discipline project will be due during the week of May 3rd to 7th 2020.
- The project will clearly delineate each subject that can be in turn used as an exam mark in Renweb calculations.
- Bloom's question stems will be utilized for guidance throughout the project.
- Final submission for the multi-discipline year end project will be during the week of May 10th to 14th.

Grade 12 students will be supported by their teachers through the use of Google Classroom and Zoom. It should be noted that not all subjects will be covered in the project. It should be noted the Physics and Computer will have year-end exams that will be scheduled in Mid-May 2020.

Grade 11 Exams and Semester Assessments – Two projects will be provided one project will be a Science project composed of Math, Chemistry and one of electives the student is taking (Biology, Physics, I.T.) this year. The second project will be composed of English and Social Studies. Assessments for French and German will be completed through on-line quizzes.

Grade 9 and 10 Exams and Semester Assessments – Two projects will be completed one will involve Science and Math with the second project combining English and Social Studies. First Draft for Projects Due – May 17th to May 21st, Final Submission for Projects – June 7th to June 11th. French, German and Computer will be assessed through on-line quizzes.

Middle School and Elementary School

Grades 3 to 9 – Exams and Semester Assessments - Two projects will be completed one will involve Science and Math with the second project combining English and Social Studies. First Draft for Projects Due – May 17th to May 21st, Final Submission for Projects – June 7th to June 11th. French, German and Computer will be assessed through on-line quizzes.

Kindergarten –Grade 1 and Grade 2

Assessments will be completed on line. Assessments will be completed through the completion and submission of on-line assignments, plus 'Zoom' assessments. – Assessments must be completed by June 11th.

Arabic

High School - Grade 10, 11 and 12 – will complete a final exam. The content and timing of the exam will be determined by the Ministry of Education.

Elementary, Middle School and Grade 9 – Students will be required to complete Arabic Projects. Information concerning the projects will be posted to Google Classroom. Arabic information will be posted with a separate connection. Parents will receive a code for the grade that their children may be participating.

مدرسة دوفر الأمريكية الدولية

رسالة إلى أولياء الأمور

فيروس كورونا

تحديث 22 أبريل 2020

الرسالة السابعة

ملاحظات أولياء الأمور المتعلقة بالتعلم عبر الإنترنت

منذ بدء التعلم عبر الإنترنت ، كان مديرين المراحل التعليمية بالمدرسة ومشرفيهم يجرون مكالمات عشوائية لأولياء الأمور فيما يتعلق بالخدمة التي يتلقونها. و كان كل قسم يتصل بخمس أولياء أمور بشكل عشوائي كل أسبوع ويطرح ثلاثة أسئلة:

- توقف - فيما يتعلق بالتعلم عبر الإنترنت ، ماذا تريد أن تتوقف المدرسة عن فعله؟
- البدء - فيما يتعلق بالتعلم عبر الإنترنت ، ما الذي تريد أن تبدأ المدرسة في القيام به ، ولم يتم تناوله؟
- متابعة - فيما يتعلق بالتعلم عبر الإنترنت ، ماذا تريد أن تستمر المدرسة في عمله (ما الذي نقوم به بشكل جيد)؟

ردود الفعل هذا الأسبوع لا تزال إيجابية. فيما يلي بعض التعليقات التي تلقيناها وسيتم الرد على ما يلي:

- يجب تعديل ساعات الدراسة في رمضان - ابتداءً من 25 أبريل ، ستكون ساعات الدراسة من الساعة 10:30 صباحًا حتى 2:30 مساءً.
- أن يشعر الطالب بأنه مفعم بالكلم الهائل من الواجبات المنزلية والاعمال الدراسية - سيتم تعديل الواجبات الأسبوعية في 21 أبريل.
- يجب الاستمرار باستخدام Google Classroom لجميع المراحل الدراسية حتى بعد عودة الطلاب للدراسة بالمبنى المدرسي - ستقوم الإدارة بفحص هذا الاقتراح وستبدأ على الأرجح باستخدام Google Classroom في جميع أقسام المدرسة.
- يستمتع الآباء بدروس الفيديو الشخصية التي يقوم المعلمون بإنشائها على الموقع الإلكتروني، وقد وفرت المحاضرات الملقاه على موقع Zoom اتصالاً ممتازاً بين الطالب والمعلم.

هذا ونود أن نشكر سيادتكم على إقتراحاتكم. و سيفوم مديرين المراحل بإجراء مكالمات عشوائية أسبوعياً مع أولياء الأمور لضمان التواصل المنتظم حول كيفية تلبية احتياجات طلابنا.

تقييمات الفصل الدراسي الثاني والترم الرابع:

ملاحظة خاصة: - لن يتم إضافة أى مواد أو اختبارات جديدة بعد 17 مايو 2020. سيتم جمع المسودة الاولية للمشاريع ، والواجبات الناقصة والاختبارات التي بجب إعادتها وذلك فى الأسبوع الذى يبدأ من مايو 17 إلى مايو 21 .

تقييم الترم الرابع - (المرحلة الابتدائية، الإعدادية والثانوية) - سيتم التقييم بنأ على الواجبات المطلوب تقديمها عبر الإنترنت والمشاريع الصغيرة والاختبارات. من المهم أن يلتزم الطالب بجميع المواعيد النهائية التي يتم نشرها.

المدرسة الثانوية

ستتم امتحانات الصف الثالث الثانوى - خلال الاسبوع الذى يبدأ يوم 21 أبريل ، سيتلقى طلاب الصف الثالث الثانوى مخططاً لمشروع نهاية العام متعدد التخصصات. سيتطلب هذا المشروع من الطلاب تطبيق المفاهيم المختلفة في العلوم والرياضيات واللغة الإنجليزية والتاريخ والمواد الاختيارية التي تم تدريسها خلال هذا العام الدراسي.

• من المقرر تسليم المسودة الأولية للمشروع متعدد التخصصات خلال الأسبوع من 3 إلى 7 مايو 2020.

• سيستخدم تقييم المشروع لكل مادة كدرجة إمتحان حسب ما هو معمول به فى حسابات الاختبارات على Renweb.

• سيستخدم Bloom's question stems للإرشا طوال المشروع.

• التقديم النهائي لمشروع نهاية العام متعدد التخصصات سيكون خلال الأسبوع من 10 إلى 14 مايو.

سيتم دعم طلاب الفصل الثالث الثانوى من قبل معلمهم عبر استخدام (Zoom & Google Classroom)

(Zoom) . ويرجى العلم أنه لن يتم تغطية كل المواد من خلال المشروع المعنى تقديمه ولكن سيتم إستثناء مادتى الفيزياء و الكمبيوتر بأن يصبح لكل منهما إمتحان فى نهاية العام والذى سيتحدد موعده فى منتصف شهر مايو المقبل.

إمتحانات الصف الحادى عشر وتقييمات الفصل الدراسى الثانى

سيتم طرح مشروعين هذا العام: الأول مشروع فى العلوم و يتكون من مادة الرياضيات والكيمياء ومادة من المواد الإختيارية (الأحياء – الفيزياء - تكنولوجيا المعلومات). المشروع الثانى يتكون من مادتى اللغة الإنجليزية والدراسات الإجتماعية (باللغة الإنجليزية). أما بالنسبة إلى مادتى اللغة الألمانية واللغة الفرنسية سيتم تقييم الطلاب من خلال إمتحانات عبر الانترنت (أون لاين)

امتحانات الصف التاسع والعاشر وتقييمات الفصل الدراسى الثانى

سيتم الانتهاء من مشروعين يتضمن أحدهما مواد العلوم والرياضيات مع المشروع الثانى الذى يجمع بين مادتى اللغة الإنجليزية والدراسات الاجتماعية (باللغة الإنجليزية). على الطلاب الإلتزام بتقديم المسودة الأولية للمشاريع المستحقة فى الفترة ما بين 17 إلى 21 مايو ، والتقديم النهائي للمشاريع يكون فى الفترة ما بين 7 إلى 11 يونيو. سيتم تقييم مواد اللغة الفرنسية والألمانية والكمبيوتر من خلال الإمتحانات عبر الإنترنت (أون لاين).

المرحلة الإعدادية والإبتدائية

التقييمات الخاصة بالمراحل من الصف الثالث الإبتدائى إلى الصف الثالث الإعدادى - سيتم الانتهاء من مشروعين يتضمن أحدهما مواد العلوم والرياضيات مع المشروع الثانى الذى يجمع بين مادتى اللغة الإنجليزية والدراسات الاجتماعية (باللغة الإنجليزية). على الطلاب الإلتزام بتقديم المسودة الأولية للمشاريع المستحقة فى الفترة ما بين 17 إلى 21 مايو ، والتقديم النهائي للمشاريع يكون فى الفترة ما بين 7 إلى 11 يونيو. سيتم تقييم مواد اللغة الفرنسية والألمانية والكمبيوتر من خلال الإمتحانات عبر الإنترنت (أون لاين).

مرحلة رياض الأطفال – الصف الأول والصف الثاني

سيتم طرح إمتحانات عبر الإنترنت (أون لاين). سيتم تقييم الطلاب من خلال الواجبات التي تم تقديمها عبر الانترنت مع التقييمات الخاصة ببرنامج (Zoom). يجب الإنتهاء من كافة التقييمات بحلول 11 يونيو.

مواد اللغة العربية

المرحلة الثانوية – الصف الأول الثانوي، الصف الثاني الثانوي والصف الثالث الثانوي - على طلاب هذه

المراحل خوض إمتحانات عقب تحديد الموعد من قبل وزارة التربية والتعليم .

المرحلة الابتدائية ، المرحلة الإعدادية و الصف الثالث الإعدادي - على الطلاب إتمام مشاريع مواد اللغة

العربية. سيتم طرح المعلومات الخاصة بالمشاريع على برنامج (Google Classroom). سيتم طرح

المعلومات باللغة العربية في وقت منفصل. وسيتلقى أولياء الأمور رمزاً (Code) للمرحلة الخاصة بالطالب.